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Side 2

Spørgsmål: Hvad er ministerens holdning til en ordning, hvor rederiernes skattebetaling i 

højere grad afhænger af branchens indtjening?

Svar: Som nævnt i mit svar på spørgsmål S 1706 er spørgsmålet, om vi ønsker at have en 

rederibranche i Danmark. Hvis svaret er ja, er vi nødt til at have nogle skattemæssige 

rammer, så de danske rederier kan konkurrere med rederier i andre lande. 

Det er vigtigt for mig, at skattereglerne giver mulighed for, at vi kan have en rederibranche 

og de følgejob, der hører til branchen. Tonnageskatteordningen har været med til at styrke 

branchen og give Danmark en meget fin position som søfartsnation.


